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MESTSKÁ ČASŤ BRATISLAVA-RAČA 
Miestny úrad, Kubačova 21, 831 06 Bratislava 35 
 

 
 

 
 

ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie školskej  a sociálnej, ktoré sa konalo dňa 

03.09.2024 v zasadacej miestnosti Obecného domu, 

Alstrova 249 

 

 

Predseda komisie:  Ing. Júlia Štefanidesová  

Podpredseda komisie:  Ing. Vladimír Groch 

 

Prítomní poslanci: Ing. Milada Dobrotková, MPH,  Ing. Vladimír Groch, 

Ing. Júlia Štefanidesová, Marta Štefánková 

 

Prítomní neposlanci:  PhDr. Mária Homolová, Mgr. Karolína Lapošová, Radko Štulrajter,   

                                                    Mária Šujancová 
 

Ospravedlnení poslanci:   Mgr. Monika Luknárová 
                                                    
Ospravedlnení neposlanci:  

 

Prizvaní/hostia: Ing. Peter Semanco, prednosta MiÚ 

 Mgr. Hana Štetinová, vedúca SO 

Mgr. Adela Porvazníková, vedúca ŠÚ  

 

 

Program: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Návrh na predĺženie doby nájmu k obecnému nájomnému bytu 

3. Návrh na delegovanie zástupcov zriaďovateľa do rady školy v zriaďovacej pôsobnosti mestskej 

časti Bratislava-Rača 

4. Informácia o stave projektov rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova kúria 

a Nemeckého kultúrneho domu 

5. Rôzne 

6. Záver 

 
 

1. Otvorenie, schválenie programu 

Zasadnutie otvorila predsedníčka komisie Ing. Júlia Štefanidesová. Konštatovala, že komisia je 

uznášania schopná.  

 

Predsedníčka komisie potom dala hlasovať o  programe: 
 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Milada Dobrotková, MPH ✓    

Ing. Vladimír Groch ✓    

Mgr. Monika Luknárová     

Ing. Júlia Štefanidesová ✓     

Marta Štefánková ✓    
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PhDr. Mária Homolová ✓    

Mgr. Karolína Lapošová ✓    

Radko Štulrajter ✓    

Mária Šujancová ✓    

Hlasovanie spolu: 8 0 0 0 

Program zasadnutia bol schválený. 
 

 

Predsedníčka komisie privítala nového člena KŠaS MZ MČ Bratislava-Rača neposlanca – odborníka 

z radov občanov MČ Mgr. Karolínu Lapošovú, ktorá sa predstavila členom komisie.  

 

 

2. Predĺženie doby nájmu k obecným nájomným bytom 

Materiál odprezentovala Mgr. Hana Štetinová, vedúca SO 
 

Uznesenie 67/03/09/24/KŠaS/U: 

Komisia školská a sociálna MZ MČ Bratislava-Rača odporúča predĺženie doby nájmu k obecnému 

nájomnému bytu - 2-garsónke o rozlohe 49,98 m2   pani Márii VONŠÁKOVEJ v zmysle VZN MČ 

Bratislava-Rača č. 1/2020 o nájme bytov zo dňa 11. februára 2020 v úplnom znení na dobu určitú              

o 1 rok: od 01.10.2024 do 30.09.2025 vrátane. 
 

Meno a priezvisko Hlasoval za Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 

Nehlasoval 

Ing. Milada Dobrotková, MPH ✓    

Ing. Vladimír Groch ✓    

Mgr. Monika Luknárová     

Ing. Júlia Štefanidesová ✓     

Marta Štefánková ✓    

PhDr. Mária Homolová ✓    

Mgr. Karolína Lapošová ✓    

Radko Štulrajter ✓    

Mária Šujancová ✓    

Hlasovanie spolu: 8 0 0 0 

Uznesenie bolo schválené. 
 

Uznesenie 68/03/09/24/KŠaS/U: 

Komisia školská a sociálna MZ MČ Bratislava-Rača odporúča predĺženie doby nájmu k obecnému 

nájomnému bytu - 1-izbovému o rozlohe 37,99 m2  pani Nikole GAVALDOVEJ v zmysle VZN MČ 

Bratislava-Rača č. 1/2020 o nájme bytov zo dňa 11. februára 2020 v úplnom znení na dobu určitú             

o 1 rok: od 01.11.2024 do 31.10.2025 vrátane. 
 

Meno a priezvisko Hlasoval za Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 

Nehlasoval 

Ing. Milada Dobrotková, MPH ✓    

Ing. Vladimír Groch ✓    

Mgr. Monika Luknárová     

Ing. Júlia Štefanidesová ✓     

Marta Štefánková ✓    

PhDr. Mária Homolová ✓    

Mgr. Karolína Lapošová ✓    

Radko Štulrajter ✓    

Mária Šujancová ✓    

Hlasovanie spolu: 8 0 0 0 

Uznesenie bolo schválené. 
 

 

 

 



3/5 

Uznesenie 69/03/09/24/KŠaS/U: 

Komisia školská a sociálna MZ MČ Bratislava-Rača odporúča predĺženie doby nájmu k obecnému 

nájomnému bytu - garsónke o rozlohe 23,64 m2  pánovi Jánovi SÍPOSOVI v zmysle VZN MČ 

Bratislava-Rača č. 1/2020 o nájme bytov zo dňa 11. februára 2020 v úplnom znení na dobu určitú            

o 1 rok: od 01.11.2024 do 31.10.2025 vrátane. 
 

Meno a priezvisko Hlasoval za Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 

Nehlasoval 

Ing. Milada Dobrotková, MPH ✓    

Ing. Vladimír Groch ✓    

Mgr. Monika Luknárová     

Ing. Júlia Štefanidesová ✓     

Marta Štefánková ✓    

PhDr. Mária Homolová ✓    

Mgr. Karolína Lapošová ✓    

Radko Štulrajter ✓    

Mária Šujancová ✓    

Hlasovanie spolu: 8 0 0 0 

Uznesenie bolo schválené. 
 

Uznesenie 70/03/09/24/KŠaS/U: 

Komisia školská a sociálna MZ MČ Bratislava-Rača odporúča predĺženie doby nájmu k obecnému 

nájomnému bytu - 2-garsónke o rozlohe 47,26 m2  manželom Júlii a Matejovi JANÍKOVÝM v zmysle 

VZN MČ Bratislava-Rača č. 1/2020 o nájme bytov zo dňa 11. februára 2020 v úplnom znení na dobu 

určitú o 1 rok: od 01.11.2024 do 31.10.2025 vrátane. 
 

Meno a priezvisko Hlasoval za Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 

Nehlasoval 

Ing. Milada Dobrotková, MPH ✓    

Ing. Vladimír Groch ✓    

Mgr. Monika Luknárová     

Ing. Júlia Štefanidesová ✓     

Marta Štefánková ✓    

PhDr. Mária Homolová ✓    

Mgr. Karolína Lapošová ✓    

Radko Štulrajter ✓    

Mária Šujancová ✓    

Hlasovanie spolu: 8 0 0 0 

Uznesenie bolo schválené. 
 

Uznesenie 71/03/09/24/KŠaS/U: 

Komisia školská a sociálna MZ MČ Bratislava-Rača odporúča predĺženie doby nájmu k obecnému 

nájomnému bytu - garsónka o rozlohe 26,92 m2  pani Kataríne SKURÁKOVEJ v zmysle VZN MČ 

Bratislava-Rača č. 1/2020 o nájme bytov zo dňa  11. februára 2020 v úplnom znení na dobu určitú         

o 1 rok: od 02.11.2024 do 01.11.2025 vrátane. 
 

Meno a priezvisko Hlasoval za Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 

Nehlasoval 

Ing. Milada Dobrotková, MPH ✓    

Ing. Vladimír Groch ✓    

Mgr. Monika Luknárová     

Ing. Júlia Štefanidesová ✓     

Marta Štefánková ✓    

PhDr. Mária Homolová ✓    

Mgr. Karolína Lapošová ✓    

Radko Štulrajter ✓    

Mária Šujancová ✓    

Hlasovanie spolu: 8 0 0 0 

Uznesenie bolo schválené. 
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3. Návrh na delegovanie zástupcov zriaďovateľa do rady školy v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mestskej časti Bratislava-Rača 

Materiál odprezentovala Mgr. Adela Porvazníková, vedúca ŠÚ 
 

Stanovisko 57/03/09/24/S 

Komisia školská a sociálna Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Rača odporúča 

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Rača schváliť návrh na delegovanie zástupcov 

zriaďovateľa do rady školy v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Rača pri 

novovzniknutej materskej škole, Kadnárova 69 – Martu ŠTEFÁNKOVÚ, Ing. Michala FEIKA                

a Mgr. Marcela DUDU. 
 

Meno a priezvisko Hlasoval za Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 

Nehlasoval 

Ing. Milada Dobrotková, MPH ✓    

Ing. Vladimír Groch ✓    

Mgr. Monika Luknárová     

Ing. Júlia Štefanidesová ✓     

Marta Štefánková ✓    

PhDr. Mária Homolová ✓    

Mgr. Karolína Lapošová ✓    

Radko Štulrajter ✓    

Mária Šujancová ✓    

Hlasovanie spolu: 8 0 0 0 

Stanovisko bolo schválené. 

 

 

4. Informácia o stave projektov rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova kúria 

a Nemeckého kultúrneho domu 

Materiál odprezentoval Ing. Peter Semanco, prednosta MiU 
 

Stanovisko 58/03/09/24/KŠaS/S 

Komisia školská a sociálna MZ MČ Bratislava-Rača berie na vedomie informáciu o stave projektov 

rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova kúria a Nemeckého kultúrneho domu v predloženom 

znení. 
 

Meno a priezvisko Hlasoval za Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 

Nehlasoval 

Ing. Milada Dobrotková, MPH ✓    

Ing. Vladimír Groch ✓    

Mgr. Monika Luknárová     

Ing. Júlia Štefanidesová ✓     

Marta Štefánková ✓    

PhDr. Mária Homolová ✓    

Mgr. Karolína Lapošová ✓    

Radko Štulrajter ✓    

Mária Šujancová ✓    

Hlasovanie spolu: 8 0 0 0 

Stanovisko bolo schválené. 

 

 

5. Rôzne 

p. Štetinová – odpovedala na otázky týkajúce sa obecných nájomných bytov – o celkovom počte 

podaných žiadostí, o počte podaných žiadostí s maloletými deťmi, o voľných obecných nájomných 

bytoch, 

     – informovala o novom VZN hl. m. o nájme bytov, ku ktorému nie sú zatiaľ vypracované Pravidlá                  

       o prideľovaní bytov a Priority bytovej politiky, ktorým sa bližšie určia zásady prideľovania bytov, 

    – o príprave KPSS na roky 2025-2030  
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p. Štulrajter – informoval sa o možnosti prijatia a umiestnenia dieťaťa so zdravotným znevýhodnením, 

 

p. Lapošová – odporučila urobiť verejné stretnutie občanov k problematike integrácie detí so 

zdravotným znevýhodnením do materských škôl a základných škôl, prípadne urobiť verejné stretnutia 

aj k inej problematike, 

 

p. Dobrotková – ako členka Rady primátora informovala o pripravovanom verejnom zasadnutí Rady 

primátora, ktoré bude zasadať 18.11.2024 od 9.00 hod., a môžu sa ho zúčastniť aj členovia z denných 

centier 

 

p. Groch – informoval o podnetoch občanov, ktoré predostreli na poslaneckých dňoch ohľadom 

stravovania seniorov v Rači 

p. Štetinová – informovala, že Jedáleň pre seniorov je podporná sociálna služba určená pre seniorov, 

ktorí už vzhľadom na zdravotné problémy potrebujú takýto druh sociálnej služby. Dodávateľ, ktorý je 

zazmluvnený poskytuje pre našich stravníkov výber z troch druhov jedál (mäsitá, bezmäsitá 

a bezlepkovo-bezlaktózová strava), ktorá je varená podľa materiálno-spotrebných noriem.  

- na základe dotazníkového prieskumu seniorov (vypĺňali ho seniori stravujúci sa v jedálni, v dennom 

stacionári a klienti opatrovateľskej služby)  seniori sa vyjadrili, že majú väčší záujem o zdravšiu stravu 

a šaláty, 

p. Dobrotková – požiadala, aby na web stránku Rače boli zverejnené zásady varenia (zdôvodniť prečo 

je strava pre seniorov menej slaná a korenená – takáto strava je pre seniorov vhodnejšia, prečo nemôžu 

jesť veľa sladkej stravy - odôvodniť 

 

 

 

6. Záver  

Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť. 

  

 

 

 

                                                                                                       Ing. Júlia Štefanidesová 

                                                                                                                    predseda komisie 

 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Helena Krovinová 

04.06.2024  


